
 

 Strana 1 
 

 

 

HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy 

 
    

Výbor pro evropské záležitosti ZHMP  

ZÁPIS z 25. on-line jednání 

Výboru pro evropské záležitosti ZHMP konaného dne 24. 5. 2021 v 15:00 hod. 
 

 

   

Přítomní členové výboru:  Jiří Pospíšil, Vít Šimral, Martin Dlouhý, Marta Gellová 

Omluveni:    Jaromír Beránek, Tereza Nislerová, Petr Fifka, Tomáš Kalivoda, Radek                     

                                               Lacko, Jakob Hurrle, Jan Martínek  

Jednání řídil: Jiří Pospíšil, předseda Výboru pro evropské záležitosti ZHMP. 

Jiří Pospíšil přivítal přítomné a zahájil jednání Výboru pro evropské záležitosti ZHMP v 15:00 hod.  

Předseda výboru Jiří Pospíšil konstatuje, že Výbor pro evropské záležitosti není usnášeníschopný. A 
není tak navržen žádný ověřovatel zápisu. Výbor není usnášeníschopný, proběhne pouze rozprava 
a hlasování proběhne dodatečně per rollam. 

Hlasování: pro:  0 proti:   0 zdržel se:  0 

 

Bod 1: Úvod 

Předseda Výboru pro evropské záležitosti ZHMP Jiří Pospíšil přechází k programu jednání: 

Program jednání: 

1. Úvod 
2. Informace o stavu čerpání finančních prostředků z OP PPR ČR 
3. Tisk R-39440 k prominutí části odvodu za porušení rozpočtové kázně  
4. Tisk R-40241 k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování projektů z OP PPR ČR  

v roce 2021 a za účelem vypořádání projektů z OPPK a OP PPR ČR v roce 2021 
5. Různé 

 
_________________________________________________________________________________ 
 
Bod 2: Informace o stavu čerpání finančních prostředků z Operačního programu Praha - pól růstu ČR 

Předseda Jiří Pospíšil předává slovo Karlu Andrlemu, který seznamuje účastníky jednání s materiálem. 

Jedná se o informace, které předkládáme každý měsíc (popis současné situace a shrnutí vývoje). Dnes 

nebudeme komentovat samotnou tabulku, ale rovnou zajímavější informace v uvedeném materiálu, 

které v zásadě popisují, jakým způsobem plníme plány stanovené na pro tento rok na jeho začátku. 

Plány čerpání, stanované na průběh celého roku, každý měsíc kontrolujeme. Nyní uvedeme pár čísel. 
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U průběžného uzavírání právních aktů jsme v současné době na 97,9 % plánu a to bez komplikací. 

Dále predikujeme, kolik bude celkové čerpání finančních prostředků v souhrnných žádostech. 

Aktuálně jsme na cca 111 %. V zásadě je cílem Evropské komise a MMR, které dohlíží na řídící 

orgány, abychom predikce plnili nejlépe na 100 %. Nejvíce jsme se s plněním predikcí potýkali 

v letech 2015 a 2016. Nyní však vše plníme. Zásadní informace je skutečnost čerpání pro rok 2021 

směřující ke splnění tzv. limitu n+3 (2021), který bude splněn nejpozději v červenci tohoto roku. 

Letošní plnění predikcí lze tedy hodnotit jako úspěšné. O tomto stavu byl informován i Monitorovací 

výbor.  

Diskuze: Do diskuze se k tomuto bodu nikdo ze zúčastněných nepřihlásil. 

 
 
Bod 3: Tisk R-39440 k prominutí části odvodu za porušení rozpočtové kázně 

Pan předseda Jiří Pospíšil předává slovo panu Andrlemu. Tento tisk byl projednáván s rozsáhlou 

diskuzí na RHMP. Pan ředitel Andrle sděluje, že se jedná o projekt ukončený před cca deseti lety. 

Jedná se o projekt žadatele Sanatorium Achillea, s.r.o., který částečně splnil podmínky pro částečné 

prominutí odvodu, a proto je navrhováno nesouhlasit s prominutím části odvodu za porušení 

rozpočtové kázně ve výši 1 216 452 Kč a souhlasit s prominutím části odvodu za porušení rozpočtové 

kázně ve výši 290 271 Kč.  

Diskuze: Pan předseda Pospíšil se dotazuje, jak dlouho se tato záležitost řeší. Pan Andrle sděluje, že 

v jednotlivých krocích tato záležitost byla v řádech několika let u Ministerstva financí ČR v řešení.    

 
 

Bod 4: Tisk R-40241 k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování projektů z OP PPR ČR 

v roce 2021 a za účelem vypořádání projektů z OPPK a OP PPR ČR v roce 2021 

Předseda výboru předává slovo panu Andrlemu, který sděluje, že se jedná o technický formální tisk 

řešící rozpočtové úpravy. Jedná se o již schválené projekty, na které byly poskytnuty jednotlivé splátky 

dotací. V materiálu je přehled všech rozpočtových opatření. Jedná se o městské části a jejich 

příspěvkové organizace, ZŠ, MŠ, dále několik renovací sociálních bytů, blíže viz materiál. Celkem 

jsou rozpočtové úpravy za přibližně 19 mil Kč.   

 

Diskuze: Do diskuze se k tomuto bodu nikdo ze zúčastněných nepřihlásil. 

 

 

Jednání Výboru pro evropské záležitosti ZHMP bylo ukončeno 15:30 hod. 

Další jednání Výboru pro evropské záležitosti ZHMP bylo stanoveno na 14. 6. 2021 od 15 hod.  
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Ověřil:  -    
Zapsal: Karel Andrle, tajemník Výboru pro evropské fondy ZHMP  

JUDr. Jiří Pospíšil  
předseda Výboru pro evropské záležitosti ZHMP 

 
Ing. Karel Andrle 

tajemník Výboru pro evropské záležitosti ZHMP 
 


